

Ramadan Charity Initiatives 2021-2022

مبادرات شهر رمضان الخيرية 2022-2021

First: Participation in the Billion Meals Campaign, which continues until the price of one billion meals is collected

أولاً: المشاركة في حملة المليار وجبة والتي تستمر حتى جمع ثمن المليار وجبة

Dear Parents and beloved students

السادة أولياء الأمور الكرام، طلابنا الأعزاء،

We are pleased to announce our support for the One Billion Meals campaign launched by His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, may Allah protect him, which aims to enhance the spirit of giving and social solidarity and support the poverty around (50) countries around the world

يسرنا أن نعلن دعمنا لحملة المليار وجبة التي أطلقها سمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم حفظه الله ورعاه، والتي تهدف لتعزيز روح العطاء والتكافل الاجتماعي ودعم المحتاجين حول (50) دولة من دول العالم .

To achieve this goal, institutions and schools were encouraged to launch special campaigns to collect donations so that the impact of the donor would reach the largest number of needy people.

ولتحقيق هذا الهدف تم تشجيع المؤسسات والمدارس على إطلاق حملات خاصة لجمع التبرعات حتى يصل أثر المتبرع لأكبر عدد من المحتاجين.

In order to participate in this campaign, the school registered on the campaign website and opened a wallet for electronic payment under the name of (Raising Goodness). Our goal with is to donate no less than 2000 dirhams we are all in hope of your contribution to this campaign through the link of the school wallet below:

وللمشاركة بهذه الحملة قامت المدرسة بالتسجيل في موقع الحملة وفتح محفظة للدفع الإلكتروني تحت مسمى (حصاد الخير) Raising Goodness وهدفنا من هذه المشاركة التبرع بما لا يقل عن 2000 درهم وكلنا رجاء بمساهمتكم في هذه الحملة من خلال الرابط الخاص بمحفظة المدرسة أدناه:

<https://yallagive.com/en/1-Billion-Campaign-Donation/Empowering-communities--1-Billion-Meals-64531>

<https://yallagive.com/en/1-Billion-Campaign-Donation/Empowering-communities--1-Billion-Meals-64531>

Activities through which students donate symbolic amounts exceeding 25 dirhams in exchange for what they buy or what they receive from other services as follows:

Noting that your children will be given coupons for the price of purchase

الأنشطة التي من خلالها يتبرع الطلبة بمبالغ رمزية لا تتجاوز 25 درهم مقابل ما يشترونه من مواد عينية أو ما يحصلون عليه من خدمات أخرى كالتالي ويتم تسليم أبنائكم كوبونات بثمان مشترياتهم :

- **Charity bazaars**

Selling items such as toys, stationery, clothes and superfluous items that are donated by students and staff

- **The storyteller theater**

The storyteller will visit the kindergarten department and enters the classes to tell children a story, and the children should have known in advance that there is a guest who will come to narrate them a story and at the end of the story the students donate whatever they like to the storyteller

- **Photography course**

Two training sessions for teaching photography will be held by Mr.Tariq Ali, who specialized in the art of photography, during physical education classes for the upper grades students.

- **بازارات خيرية:**

تباع فيها المواد العينية من ألعاب وقرطاسية وملابس وأغراض فائضة عن الحاجة يتبرع بها من يرغب من الطلبة والموظفين

- **مسرح الحكواتي:**

تخرج الطالبة الحكواتي إلى قسم الروضة وتدخل الصفوف لتحكي للأطفال حكاية، ويعلم الأطفال مسبقاً أن هناك ضيفاً سيأتي ليحكي لهم حكاية وفي نهاية الحكاية يتبرع الطلبة للحكواتي

- **دورة تعليم التصوير :**

تقام جلسيتين تدريبيتين لتعليم التصوير مع الأستاذ طارق علي المتخصص في فن التصوير أثناء حصص التربية البدنية.

School activities to be launched upon obtaining official approvals, and we will announce to you in due course

school plans to implement a set of charitable activities to collect donations, the proceeds of will be allocated to support this campaign

أنشطة مدرسية يتم إطلاقها حال الحصول على الموافقات الرسمية بالبدء وسنعلن لكم في حينه:

تخطط المدرسة لتنفيذ مجموعة من الأنشطة الخيرية لجمع التبرعات التي يرصد ريعها لدعم هذه الحملة.

(Second initiative: Make them happier in Ramadan) from 04-26- until 2-4-2022 2022

ثانيا: مبادرة (أسعدهم في رمضان) تستمر من 26-2022-04 م حتى 2-4-2022 م.

The purpose of this campaign is to collect in-kind donations of basic food items that help meet some food and drink needs and bring happiness to the needy cleaning workers and bus drivers.

الغاية من هذه الحملة هي جمع التبرعات العينية من المواد الغذائية الأساسية التي تساعد في تلبية بعض احتياجات الطعام والشراب وإدخال السعادة وسيتم تجميعها وتوزيعها على عمال التنظيف وسائقي الحافلات المحتاجين.

How to participate in this campaign:

كيفية المشاركة في هذه الحملة :

- Donate food items such as canned food and dry food.
- Ensure the validity of foodstuffs for at least six months
- Cash donations cannot be accepted in this campaign.
- Clothes and blankets cannot be accepted in this campaign
- A committee from Social workers and the Islamic Education Department oversees the organization of the donations and the distribution to those who are in need of.

- التبرع بمواد غذائية مثل المعلبات، البقوليات والمواد الغذائية الجافة.
- ضرورة التأكد من صلاحية المواد الغذائية لستة أشهر على الأقل.
- يتعذر قبول التبرعات النقدية ضمن هذه الحملة.
- يتعذر قبول التبرعات من الملابس والبطانيات ضمن هذه الحملة
- تشرف لجنة من الأخصائيين الاجتماعيين وقسم التربية الإسلامية على تنظيم الصناديق وتوزيع المواد على المعنيين.

May Allah accept your worships and may Allah bring it back with blessings

تقبل الله طاعاتكم وأعاده الله علينا باليمن والبركات